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Motion om att utreda kostnad och placering av en fullstor sporthall i Arvika 

 

Vi har ett mycket aktivt föreningsliv i Arvika, speciellt olika idrottsföreningar. Detta är något 

som är mycket positivt. Otaliga timmar och stöd läggs ned av engagerade föräldrar, mor och 

farföräldrar och andra eldsjälar.  

 

Idag tas det ut en hallhyra och planhyror av föreningarna som det kommunala bidraget för 

det mesta räcker till. Med det sagt så bör det finnas tillräckligt med träningstider för de behov 

som finns. Men i dagsläget finns inte det, och då får flera föreningar välja udda tider, ibland 

sena, som försvårar läget att vara fullt aktiv.  

 

Det ges dispens på sporthallen i dagsläget då den inte är korrekt dimensionerad för vissa 

idrotter. 

 

Fysisk aktivitet är nödvändigt för välmående och god hälsa. På Folkhälsomyndighetens 

hemsida står det; 

 

”Fysisk aktivitet påverkar vår hälsa i positiv riktning och bidrar till ett ökat välbefinnande.” 

 

Enklaste sättet att lösa det ovannämnda är att bygga en ny fullstor sporthall, förslagsvis på 

Vik. Förutom att det skulle öppna upp för flera föreningar att vara mer aktiva så inger det 

hopp för framtiden. Vi föreslår också att detta inte enbart finansieras av kommunala medel, 

utan i samarbete med lokala företag, i vilken form får en utredning påvisa. 

 

Därför yrkas det på  

 

Att: Kostnader för en fullstor sporthall räknas ut och presenteras med olika typer av 

finansiering och/eller sponsring från lokala företag. 

 

Att: Undersöka mest lämplig placering, förslagsvis på Vik. 
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